



PEJABAT PERTANIAN DAERAH PORT DICKSON
KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada **kontraktor-kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor atau pembekal Bumiputera yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dibawah bidang yang berkaitan sahaja serta masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut.

No. Rujukan Tawaran	Tajuk Tawaran	Kod Bidang Berkaitan
PPDPD. 03/2022 (P)	KERJA MEMBINA (I) UNIT STOR LADANG SAIZ 4.5 X 3.0M DI i) PROJEK TANAMAN KELAPA EN. KUEK POW LING KG. LINGGI, DAERAH PORT DICKSON, ii) PROJEK HOCK STAR PLANTATION KG. KUALA LINGGI DAERAH PORT DICKSON, NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS.	Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G ¹ (CE 21) Dan CE 36 Kategori B04

SYARAT-SYARAT AM

- Borang sebutharga (Lampiran Q) boleh didapati selepas selesai menghadiri lawatan tapak projek wajib akan diadakan pada **25 April 2022 (Isnin)** dan berkumpul di **Jeti Pengkalan Kempas Daerah Port Dickson** pada jam **9.00 pagi**. Naskah sebutharga boleh dibeli dengan nilai RM 30.00 secara tunai dengan mengemukakan **Sijil CIDB, Sijil Kontraktor Bumiputera, Sijil E-Vendor yang masih sah dan Penyata Akaun Bank (Akaun bank masih aktif) beserta salinan tidak dikembalikan** bermula **25 April 2022 (Isnin)** hingga **28 April 2022 (Khamis)** waktu pejabat. Untuk makluman borang sebutharga (Lampiran Q) hanya akan diberikan/dijual kepada kontraktor yang telah menghadiri lawatan tapak projek tersebut.
- Borang sebutharga (Lampiran Q) yang telah sempurna diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul bermeterai dan mencatatkan nombor sebutharga di atas sebelah kiri sampul surat tersebut dan dimasukkan ke dalam peti sebutharga di **Pejabat Pertanian Daerah Port Dickson** tidak lewat jam **12.00 tengahari** pada **28 April 2022 (Khamis)**. Permohonan yang lewat akan ditolak.
- Kerajaan adalah tidak terikat untuk menerima tawaran harga terendah atau mana-mana tawaran harga yang lain. Keperluan jawatankuasa sebutharga Jabatan adalah muktamad.
- Pengalaman kerja

Perhatian : Semasa menghadiri lawatan tapak diminta kontraktor membawa Cop Syarikat semasa lawatan tapak dibuat.

Tarikh : **25 April 2022**

Pegawai Pertanian Daerah
Daerah Port Dickson
Negeri Sembilan Darul Khusus